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Aantal deelnemers: 
 
In 2019 waren 825 personen (kinderen + begeleiding) op ons prachtig gelegen Hee 
6. In 2018 waren het er nog 789. Dat is een vermeerdering van 64 personen t.o.v. 
het jaar ervoor. In het grafiekje hieronder is te zien hoe het aantal deelnemers de 
laatste jaren fluctueerde.  
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Dit jaar begonnen we op 8 april en eindigden in het najaar op 7 oktober. In het totaal 
verbleven er 27 groepen op het terrein. In 2018 waren dat er nog 26. Hierbij moet 
aangetekend worden dat Ayundo besloot ook in het najaar van het schooljaar 
2019/2020 te gaan. Dit was omdat deze school in 2020 was ingeroosterd in de 
laatste dagen vlak voor de zomervakantie. Dit vond men een ongunstige periode. 
 
Vergaderingen: 
Er is in 2019 (zoals met de scholen afgesproken) maar één deelnemersvergadering 
gehouden op 26 maart. Op deze bijeenkomst werd alvast het rooster voor de scholen 
tot de zomervakantie 2020 afgesproken. Zo konden de scholen de schoolreisjesdata 
voor de hoogste klassen in hun jaarkalenders vermelden. Veel informatie werd per 
mail toegestuurd. Ook op onze site (www.hee6.nl) is heel veel informatie te vinden. 
Het bestuur kwam in 2019 drie maal bijeen.  
 
Toeristenbelasting: 
De stichting moet natuurlijk alle vaste lasten betalen, zoals iedere camping op 
Terschelling. Zo krijgen we aanslagen van het Hoogheemraadschap, OZB gemeente 
Terschelling, afvalverwerking, energie, rioolbelasting, enz. Wat ons op dit moment 
nog steeds het meeste zorgen baart is de toeristenbelasting per nacht. Deze 
belasting zal in 2020 € 1,74 per persoon per nacht bedragen. Kinderen vanaf 4 jaar 
betalen het volle tarief. We betaalden in 2019 bijna € 5000,- toeristenbelasting aan 
de gemeente Terschelling.  
 
Het schilderen van de binnenkant huisjes: 
In de zomervakantie zijn de wanden van de huisjes geschilderd met 
schimmelwerende verf. Dat was nodig omdat na iedere winter op de wanden 
schimmel werd aangetroffen, die niet meer geheel weg geboend kon worden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Verhoging kampgeld 
De verhoging van het kampgeld tot 35 euro per deelnemer voor de kamphuur is echt 

nodig om niet in de min te komen op onze exploitatie. We hadden dit alleen 

misschien eerder aan moeten geven bij de scholen. De scholen hadden 

waarschijnlijk al de brieven voor de kampbetaling de deur uit gedaan.  
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Ophogen en drainage stand van zaken: 
Het ophogen van het middenveld en aanbrengen van drainagebuizen heeft goed 
gewerkt. 
Bij hevige regenbuien kwamen er weliswaar plassen op middenveld, maar die waren 
snel weer verdwenen. 
Bij hevige en langdurige regen blijkt nu echter het voetbalveld te veranderen in een 
moeras. Naar een oplossing hiervoor wordt gezocht. 
 
Aardige klus: 
Het pad van huisje 5 naar het dagverblijf  is verlegd. Het komt precies uit naast het 

bankje. Het gras is netjes ingezaaid. En kwam in mei keurig op. 

Jaap heeft de bomen gesnoeid. Er lagen nog takken dichtbij het hek. De eerste 

groep meldde dat deze takken keurig opgehaald werden. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
Nieuwe bedden: 
Een vijftal bedden in de huisjes moesten vernieuwd worden. Besloten is om alle 
nieuwe bedden in huisje 5 te plaatsen. Het is altijd weer een heel geregel om 
bestellingen op het eiland te krijgen. De meeste firma’s leveren niet op de 
Waddeneilanden. We moeten dan zelf het vervoer vanaf Harlingen regelen. 
Achteraf blijkt de kwaliteit van de nieuwe bedden minder te zijn dan de bestaande 
bedden. 
 
Technofestival bij het duinmeertje van Hee: 
Van 12 t/m 15 september was er bij het duinmeertje van Hee een muziekfestival 
georganiseerd. Het aantal verwachte bezoekers en muzieklawaai was aanleiding om 
dat weekend geen school op ons kamp te laten verblijven. De organisatie van het 
festival beloofde de kosten van extra bussen te vergoeden. Een paar stevige 
mannen was gevraagd ons terrein te bewaken. Op het laatste moment verbood de 
rechter het festival. Voor ons te laat om het rooster weer om te gooien. De gemaakte 
onkosten zijn overigens wel vergoed. 
 
Overleden: 
Tot ons leedwezen overleed in december Gerrit de Louw. Gerrit heeft veel voor onze 
stichting gedaan. De shirtjesactie heeft hij jarenlang georganiseerd. Ook in het 
afbouwen van de huisjes en zelfs bij de bouw van het dagverblijf heeft hij zijn 
bijdrage geleverd. We zullen hem gaan missen. 
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Klussen: 
De personen die in de zomervakantie op ons terrein verbleven, kregen zoals 
gebruikelijk weer een klussenlijst mee. Hierop stond o.a. 
- Ieder een huisje van binnen en van buiten schoonmaken 
- straatjes wieden 
- slechte tafels lakken, net als de bankjes (ook de onderkanten hiervan) 
- picknicktafel nakijken op de diepere plekken die kaal worden. 
- houtwerk buiten schilderen 
- braamstruiken tussen de bomen verwijderen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In voor- en najaarsvakantie is het terrein weer onderhanden genomen. In het 
voorjaar zijn de bomen aan de oostkant van het volleybalveld kort gezaagd, In het 
najaar zoals gebruikelijk de sloten geschoond met de bosmaaier en weer uitgediept. 

 
 

 
 
 
 
 
  
 
 

 
 
 
Uit de checklijsten: 
Er zijn weinig bijzonderheden. Het gaat om de gebruikelijke zaken zoals glazen, 
bekers of borden stuk.  
Wat wel vervelend is, is dat er vaak bezems uit de hutjes stuk zijn.  
Ook het schoonmaken aan het eind van het verblijf gebeurde niet altijd tot 
tevredenheid van de volgende school 
 
Shirtjesactie: 
Dit jaar is enorm veel winst gemaakt op de shirtjes, terwijl er niet perse veel meer 
besteld lijkt te zijn. We verdienden te veel per shirt. Dit kan goedkoper. We kunnen 
ook kijken naar shirts van betere kwaliteit en eventueel hoodies.  
Nancy wil dit ook volgend jaar voor haar rekening nemen. 
Fijn zou zijn, als we scholen de betaling digitaal kunnen laten doen, scheelt heel veel 
contant geld. 
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Geluidsoverlast: 
Tijdens het verblijf van een van onze scholen is er een vervelend incident geweest 
met de eigenaar van camping Cupido. Het ging over geluidsoverlast op de late 
avond. (Na het dramatische verlies van Ajax in de laatste minuut in de Champions 
League, wat de kinderen live hadden gevolgd) 
Jaap heeft contact opgenomen met de eigenaars. Waar zij zich vooral heel erg aan 
storen is het buitensporige gekrijs van de kinderen. De gemoederen zijn gelukkig wel 
weer gesust, maar we moeten hier wel alert op blijven.  
Er zijn trouwens ook mensen op die camping, die alle kinderen juist wel heel erg 
gezellig vinden.  
 
Westzaan,  
Cees Edam, secretaris 


